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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2024.gada 18. jūnijs.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja:   komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone.   

 

Pašvaldības darbinieki – Pašvaldības aģentūras "Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes 

centrs" direktors Māris Barons, īpašumu speciāliste Liesma Gorelova.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par esošo sociālās aprūpes centrā ēkās pieejamo gultas vietu noslodzi un 

pieprasījumu;  

2. Komitejas atzinums - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (I.V.). 

 

 

 

Viktorija Baire atklāj komitejas sēdi.  

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire.  Informē, ka darba kārtībā ir divi izskatāmie jautājumi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas V. Baire aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 18. jūnija sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - Par esošo sociālās aprūpes centrā ēkās pieejamo gultas vietu noslodzi un 

pieprasījumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Barons. Sniedz informāciju par esošo sociālās aprūpes centrā ēkās 

pieejamo gultas vietu noslodzi un pieprasījumu.  Ķekavā ir iespējams uzņemt 62 klientus, Baldonē 

- 32. Klientu uzņemšanas apjoms ir atkarīgs no vairākiem faktoriem, tostarp valstī izsludinātajām 

epidēmijām, intrahospitālo infekciju klātbūtnes klientiem, izolācijas nepieciešamības un klienta 

funkcionālā stāvokļa (guļošs vai pārvietojas ar palīglīdzekli). 

 

Jautājumu atbilžu sadalā izsakās Viktorija Baire, Inese Jēkabsone, Māris Barons.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Veikt aprēķinus par nepieciešamā finansējuma apmēru (darbiniekiem, materiāltehniskajam 

nodrošinājumam, remontdarbiem, u.c.). Skatīt kopā ar budžeta grozījumiem vai 2025.gada 

budžetu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
 

 

 

2. Komitejas atzinums - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (I.V.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:18:55) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova.  Pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu pagarināt īres līgumu Gaismas ielā, Ķekavā.  

 

Jautājumu atbilžu sadalā izsakās Inese Jēkabsone, Liesma Gorelova.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Pagarināt īres līgumu uz 2 gadiem, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 
Sēdi slēdz plkst.09:38 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)              Jana Skrējāne 
 

1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


